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	「彩繪杯大募集」頒獎典禮順利舉行。

The “Paint it! The Coffee Cup Art!” Prize Presentation Ceremony concluded successfully. 
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	Pacific Coffee香港及海外首席執行官Mr. Jonathan Somerville致歡迎辭。

Mr. Jonathan Somerville, Chief Executive Officer, Pacific Coffee (Hong Kong & Overseas), delivered a welcome speech.
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	「陳校長免費補習天地」創辦人陳葒校長緊接發言。

Principal Chan Hung, Founder of Principal Chan Free Tutorial World, delivered a speech.
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	香港貿易發展局助理總裁張淑芬女士與小學組最佳創意獎得獎者合照。

Ms Sophia Chong, Assistant Executive Director of Hong Kong Trade Development Council, and awardees of the Creativity Awards of the Primary School Category.


	[image: ]
	一口田慈善教育基金主席許芷茵女士與中學組最佳創意獎得獎者合照。

Ms Helena Hui, Chairperson of Seedland Educational Charitable Foundation, and awardees of the Creativity Awards of the Secondary School Category.


	[image: ]
	香港貿易發展局展覽事務高級經理楊影雪女士與中學組最佳創意獎得獎者合照。

Ms Priscilla Yeung, Senior Manager of Exhibitions, Hong Kong Trade Development Council, and awardees of the Creativity Awards of the Secondary School Category.
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	「陳校長免費補習天地」創辦人陳葒校長與小學組的冠、亞及季軍合照。

Principal Chan Hung, Founder of Principal Chan Free Tutorial World, and the Champion, First Runner-Up and Second Runner-Up of the Primary School Category. 
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	Pacific Coffee香港及海外首席執行官Mr. Jonathan Somerville與中學組的冠、亞及季軍合照。

Mr. Jonathan Somerville, Chief Executive Officer, Pacific Coffee (Hong Kong & Overseas), and the Champion, First Runner-Up and Second Runner-Up of the Secondary School Category. 
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	Mr. Jonathan Somerville及陳葒校長親自帶領一眾嘉賓及得獎者參觀於書展親子閣展出的得獎作品。

The Ceremony was concluded with a tour around the Family Corner, where winning designs were on display.
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	Mr. Jonathan Somerville及陳葒校長。

Mr. Jonathan Somerville and Principal Chan Hung.
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	大會於7月17至23日香港書展期間，於親子閣展出小學組及中學組冠、亞、季及最佳創意獎作品。

[bookmark: _GoBack]Winning designs of the Champions, First runners-up, Second runners-up and Creativity Award winners from both the Primary School Category and Secondary School Category are displayed at the Family Corner of Hong Kong Book Fair from 17th to 23rd July 2019.
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